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INFORMACE OBECNÍHO ÚŘADU 

 

Hlášení závad: tel.: 315 765 056,  e-mail: poruchy@nova-ves.cz 

Městská policie Veltrusy: tel.: 777 919 156, 777 919 157 

Servis přípojek - kanalizace: spol. AQ – tel. 416 831 304 (p. Nováková),  víkendy - 

tel. 724 719 298, 776 001 806 

Připomínky, nápady pro zlepšení fungování obce: info@nova-ves.cz 

 

Periodický tisk územního samosprávního celku. 

Vydává:  Obecní úřad Nová Ves, Nová Ves 154, 277 52,  IČ: 00237132, pro své části: 

Miřejovice, Nová Ves, Nové Ouholice, Staré Ouholice a Vepřek.  

Vychází 12 × ročně. Distribuce zdarma. 

Je registrován Ministerstvem kultury ČR pod číslem E 10295. 

Číslo 9/2023 vydáno 25. 9. 2023 v Nové Vsi v nákladu 555 ks. 

Zasílání příspěvků do zpravodaje: zpravodaj@nova-ves.cz. 

Redakce (informační výbor obce):                                                                                        

Ing. Bohdana Tobiášková, Jiří Faix, Mgr. Jiří Karas. 

Fotografie na titulní straně: B. Tobiášková 

Za správnost a věcnost údajů uvedených v příspěvcích odpovídají jejich autoři.  

Názory obsažené v příspěvcích nemusí vyjadřovat stanovisko redakce nebo 

zastupitelstva obce. 

 

Uzávěrka dalšího vydání Novoveského zpravodaje je 15. října 2023. 

mailto:poruchy@nova-ves.cz
mailto:info@nova-ves.cz
mailto:zpravodaj@nova-ves.cz
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 zastupitelstvo obce, hospodaření, aktuality ze stavby a obce, vítání občánků, 

 novinky ze spolků a klubů: Spolek seniorů, TJ Sokol, Turistický klub KUKDYKAM, 

dětské klubíky, 

 reportáže z kulturních a sportovních akcí v obci, pozvánky na chystané akce, 

 Co nevím, nepovím…, Stalo se, vzpomínka a gratulace a další. 
 

 
Momentka z Novoveského posvícení (foto P. Srnec) 

 

Vybíráme z kronik: Vyprávěnky Josefa Moláčka z r. 1955  (XII)           

O muzikantech 
Znal jsem celou řadu kapelníků. U nás v Nové Vsi je dosud žijící kapelník                     

Ant. Vojtěchovský, nar. 1871, který vyučil hudbě řadu zdatných hudebníků, jeden syn jeho 

je v Jugoslávské armádě již celou řadu let.  

Ostatní jsou již dávno všichni mrtví, v Sazené Frant. Votava, říkalo se jim Velvaráci, 

poněvač jeho členové kapely byli téměř všichni z Velvar. Ve Starých Ouholicích byl 

Marhula kapelníkem a míval hry na Mělnicku a daleko za Mělníkem. S ním chodíval hrát    

i můj otec Ant. Moláček, do obcí Býkev, Hořín, Kaňoves (dnes Kanina), Vlněves (dnes 

Vliněves), Brozánky, Šopka (dnes Pšovka), Mlazice, Vehlovice a jinam. Foukal tehdejší 

ještě primitivní křídlovku a co dostal jako „plat“? 40 Kr., ale často jen 30 Kr. a také jen     

20 Kr. a někdy dokonce nic, když se ztropila pranice, hudebníci vyskákali okny a pryč.  

Vyjma dobré nohy dopravní prostředky nebyly a znamenalo to, cesty konat pěšky a ráno 

pěkně do práce. Otec políroval na stavbě pivovaru v Kralupech, a nemohl proto po hře 

v pondělí alespoň dopoledne vyspávat, ale v 6 hodin ráno musil stát na stavbě.  

Jak jinak to mají zařízeno hudebníci dneška. Přijedou pro ně, zase je odvezou, zábavy se 

konají v sobotu, tak že v neděli je čas na spaní.  

Připravila Bohdana Tobiášková, informační výbor (v původním znění, neupraveno) 
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Ve středu 6. 9. 2023 se sešlo zastupitelstvo obce na svém pravidelném zasedání 

v počtu 8 členů. Přítomni byli L. Jansa, P. Štorek, A. Titěra, R. Hakrová,                

M. Srncová, B. Tobiášková, M. Exner, M. Hujer, omluvena byla M. Knížková. 

Zastupitelstvo na svém zasedání mimo jiné: 

 Vzalo na vědomí zprávy o hospodaření obce v květnu, červnu a červenci 

2023. 

 Schválilo rozpočtové opatření č. 4/2023. 

 Vzalo na vědomí zprávy informačního, finančního a kulturního výboru. 

 Schválilo mimořádnou odměnu starostovi obce. 

 Schválilo cenovou nabídku na II. etapu výsadby zeleně podél silnice II/608 

v Nových Ouholicích a nabídku na pasport dopravního značení 

v jednotlivých obcích. 

 Pověřilo starostu vypsáním záměru pronájmu ,,klubovny“ v č. p. 43, Nové 

Ouholice. 

 Schválilo převedení finančních prostředků MŠ Nové Ves z rezervního         

do investičního fondu. 

V diskuzi starosta informoval o: 

 stavu parkoviště a stavu dodělávaných vjezdů v Nových Ouholicích, 

 radaru v Nových Ouholicích, který je nyní už v provozu, a o probíhajícím 

jednání o prodloužení měřeného úseku. 

Zapsala Lucie Kinlová 

Kompletní zápis naleznete na webových stránkách Nové Vsi www.nova-ves.cz v záložce  

Samospráva / zápisy ze zasedání zastupitelstva (v pravém sloupci). 
 

 

Od srpna jsme zavedli úřední hodiny na stočné. Chtěl bych všem vysvětlit důvod, 

proč k tomu došlo. Řada z vás se totiž na úřad obrátila s dotazem, zda je nutné 

se kvůli platbám za stočné atd. dostavovat osobně, že jim vyhovovalo řešit to 

mailem, telefonicky… 

http://www.nova-ves.cz/
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Tak to rozhodně není, naopak. Jak jistě víte, paní Novotná, která stočné 

fakturuje, pro nás pracuje externě a fyzicky na úřadě není. Když pak někdo 

přijde s dotazem, úřednice ho odkáže na mail, či telefon. To se mi moc nelíbilo, 

není to podle mě efektivní a vznikají pak prodlevy, komunikační šum apod. 

Myslím tedy, že by bylo dobré, kdyby tu paní Novotná fyzicky aspoň 2x měsíčně 

byla. Domluvili jsme se s ohledem na její zaměstnání a také na časové možnosti 

občanů na odpoledních/podvečerních hodinách. 

Není tedy povinnost občanů řešit stočné pouze v těchto hodinách osobně na 

úřadě. Komu vyhovuje elektronická komunikace, může dál fungovat tak, jak byl 

zvyklý. Pro ty ostatní je tady služba úředních hodin stočného. 

Ještě připomínám, že stočné nelze platit hotově na úřadě, ale pouze 

převodem. 

ÚŘEDNÍ DNY PRO STOČNÉ 
3. října  16:00 – 19:00 

17. října      16:00 – 19:00 

Hana Novotná, tel: 777 012 031, e-mail: hana.novotna@nova-ves.cz 
 

L. Jansa, starosta 

 

 
Dráhy: Výluka na trati 110 Kralupy nad Vltavou – 

Louny, úsek Slaný - Zlonice 

V období 13. – 26. listopadu bude výluka v úseku Slaný - Zlonice. Všechny vlaky v daném 

období a úseku budou nahrazeny náhradní autobusovou dopravou dle zveřejněného 

výlukového jízdního řádu. (Uvedené termíny je nutné brát jako předběžné – z důvodů 

počasí, dodavatelských vztahů nebo aktuálního stavu techniky může dojít k drobným 

posunům nebo změnám.) www.pid.cz 
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HOSPODAŘENÍ OBCE - KVĚTEN 2023  
   1. 5. 2023 31. 5. 2023 

BÚ Česká spořitelna I 2 971 988,69 Kč 2 534 459,46 Kč 

BÚ Česká spořitelna II 516 145,49 Kč 571 212,49 Kč 

BÚ ČNB                                              14 479 538,90 Kč 14 500 161,10 Kč 

Pokladna 32 196,00 Kč 24 403,00 Kč 

Celkový stav fin. prostředků obce  17 999 869,08 Kč 17 630 236,05 Kč 

      

Pokladna výdaje nad 30 000 Kč 

Mzdy 60 166,00 Kč 19. 5. 2023 

   
BÚ výdaje nad 30 000 Kč 

Technický dozor – chodníky II/608 42 955,00 Kč  2. 5. 2023 

MŠ Nová Ves – příspěvek na provoz 60 000,00 Kč  2. 5. 2023 

Zákonná měsíční odměna (plat) 52 747,00 Kč  3. 5. 2023 

Zákonná měsíční odměna (plat) 31 342,00 Kč  3. 5. 2023 

Sociální pojištění 78 810,00 Kč  3. 5. 2023 

Zdravotní pojištění 37 227,00 Kč  3. 5. 2023 

Plat 31 773,00 Kč  3. 5. 2023 

Projekt. dokumentace veřejné 

osvětlení 
87 340,00 Kč  9. 5. 2023 

Výsadba zeleně 200 000,00 Kč 10. 5. 2023 

Svoz tříděného odpadu 4/2023 110 480,72 Kč  11. 5. 2023 

Svoz komunálního odpadu 4/2023 48 339,35 Kč 11. 5. 2023 

Dotace spolek Bylo nebylo 30 000,00 Kč 17. 5. 2023 

Splátka jistiny úvěru – kanalizace 104 166, 00 Kč 20. 5. 2023 

Projektová dokumentace půdní 

vestavba dvou bytů Hospoda SO 
164 560,00 Kč 25. 5. 2023 

Technický dozor – chodníky II/608 42 955,00 Kč 25. 5. 2023 

Dotace Římskokatolická farnost 

Kralupy nad Vltavou 
60 000,00 Kč 26. 5. 2023 

Splátka úroků z úvěru - kanalizace 38 666,72 Kč 31. 5. 2023 

 

Úvěr na projekt Odkanalizování obce Nová Ves 

Sjednaná výše úvěru 25 000 000,00 Kč 

Zbývající jistina ke splacení 18 645 858,00 Kč 
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ČERVEN 2023 
   1. 6. 2023 30. 6. 2023 

BÚ Česká spořitelna I 2 534 459,46 Kč 5 969 095,55 Kč 

BÚ Česká spořitelna II 571 212,49 Kč 788 692,92 Kč 

BÚ ČNB                                              14 500 161,10 Kč 11 703 352,55 Kč 

Pokladna 24 403,00 Kč 54 071,00 Kč 

Celkový stav fin. prostředků obce  17 630 236,05 Kč 18 515 212,02 Kč 

      

Pokladna výdaje nad 30 000 Kč 

Mzdy 65 946,00 Kč 19. 6. 2023 

   
BÚ výdaje nad 30 000 Kč 

MŠ Nová Ves – příspěvek na provoz 60 000,00 Kč  2. 6. 2023 

Zákonná měsíční odměna (plat) 53 122,00 Kč  5. 6. 2023 

Zákonná měsíční odměna (plat) 31 342,00 Kč  5. 6. 2023 

Sociální pojištění 76 943,00 Kč  5. 6. 2023 

Zdravotní pojištění 36 355,00 Kč  5. 6. 2023 

Plat 32 362,00 Kč  5. 6. 2023 

Výsadba zeleně 136 358,00 Kč  6. 6. 2023 

Stavební poradenství 30 000,00 Kč 12. 6. 2023 

Rekonstrukce veřejného osvětlení 45 760,99 Kč 13. 6. 2023 

Výsadba zeleně 206 142,00 Kč 19. 6. 2023 

Splátka jistiny úvěru – kanalizace 104 166, 00 Kč 20. 6. 2023 

Herní prvek hřiště Staré Ouholice 255 951,00 Kč 21. 6. 2023 

Výsadba zeleně 313 812,00 Kč 22. 6. 2023 

II/608 NO – NV výstavba chodníků      

a příslušenství 
2 817 289,95 Kč 28. 6. 2023 

Svoz tříděného odpadu 5/2023 110 480,72 Kč  30. 6. 2023 

Svoz komunálního odpadu 5/2023 48 339,35 Kč 30. 6. 2023 

Splátka úroků z úvěru - kanalizace 37 215,33 Kč 30. 6. 2023 

   
Úvěr na projekt Odkanalizování obce Nová Ves 

Sjednaná výše úvěru 25 000 000,00 Kč 

Zbývající jistina ke splacení 18 541 692,00 Kč 
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ČERVENEC 2023 
   1. 7.2023 31. 7. 2023 

BÚ Česká spořitelna I 5 969 095,55 Kč 3 530 048,19 Kč 

BÚ Česká spořitelna II 788 692,92 Kč 375 571,92 Kč 

BÚ ČNB                                              11 703 352,55 Kč 12 219 062,26 Kč 

Pokladna 54 071,00 Kč 16 039,00 Kč 

Celkový stav fin. prostředků obce  18 515 212,02 Kč 16 140 721,37 Kč 

      

Pokladna výdaje nad 30 000 Kč 

Mzdy 69 603,00 Kč 19. 7. 2023 

   
BÚ výdaje nad 30 000 Kč 

Zákonná měsíční odměna (plat) 53 197,00 Kč  3. 7. 2023 

Mzda 35 930,00 Kč  3. 7. 2023 

Plat 41 630,00 Kč  3. 7. 2023 

Zákonná měsíční odměna (plat) 31 342,00 Kč  3. 7. 2023 

Daň z příjmů - zálohová 33 310,00 Kč  3. 7. 2023 

Sociální pojištění 92 647,00 Kč  3. 7. 2023 

Zdravotní pojištění 41 398,00 Kč  3. 7. 2023 

Příspěvek na dopravní obslužnost 2Q 73 823,00 Kč 10. 7. 2023 

MŠ Nová Ves – příspěvek na provoz 60 000,00 Kč 10. 7. 2023 

Technický dozor – chodníky II/608 42 955,00 Kč 10. 7. 2023 

Údržba zeleně 48 800,00 Kč 10. 7. 2023 

DPH 408 416,00 Kč 12. 7. 2023 

Svoz tříděného odpadu 6/2023 110 480,72 Kč  14. 7. 2023 

Svoz komunálního odpadu 6/2023 48 339,35 Kč 14. 7. 2023 

Splátka jistiny úvěru – kanalizace 104 166, 00 Kč 20. 7. 2023 

Zálohy energie 336 100,00 Kč 26. 7. 2023 

Údržba zeleně 58 400,00 Kč 27. 7. 2023 

II/608 NO – NV výstavba chodníků a přísl. 1 350 626,65 Kč 27. 7. 2023 

II/608 NO – NV výstavba chodníků a přísl. 1 354 144,24 Kč 27. 7. 2023 

Technický dozor – chodníky II/608 42 955,00 Kč 28. 7. 2023 

Herní prvek hřiště Staré Ouholice 99 268,00 Kč 28. 7. 2023 

Územní studie 363 000,00 Kč 31. 7. 2023 

Splátka úroků z úvěru - kanalizace 38 236,16 Kč 30. 7. 2023 
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Úvěr na projekt Odkanalizování obce Nová Ves 

Sjednaná výše úvěru 25 000 000,00 Kč 

Zbývající jistina ke splacení 18 437 526,00 Kč 

Připravila R. Hakrová, místostarostka 

Na začátku srpna byly Nové Ouholice otevřeny v režimu průjezdu stavbou 

s maximální rychlostí 30km/h, který se začátkem září „překlopil“ do zkušebního 

provozu. Je to podmínka stavebního úřadu před vydáním kolaudačního 

souhlasu. Musí proběhnout například měření hluku, předepsané zkoušky atd. 

Tím pádem se provoz vrátil téměř do normálu – funguje už i úsekové měření 

rychlosti. Rádi bychom tento měřený úsek prodloužili, máme k tomu od Kralup, 

které ho provozují, příslib. Mají ale podmínku vyhodnocení po minimálně půl 

roce provozu. 

Během září pracuje stavba na odstranění drobných nedodělků, chybí některé 

dopravní značky, byly nutné úpravy mostních objektů a také některých uličních 

vpustí. Dále se musel předělat 1 vjezd, někde přeskládat dlažba, vyměnit 

poškozené obruby, upravit odvodňovací žlab, jinde chyběly rošty atd. Je také 

objednána nová lampa veřejného osvětlení, která byla zničena při nehodě. 

Dodána by měla být během října.   

Jak jsem psal minule, stavba měla za úkol dát 

do původního stavu parkoviště v Nových 

Ouholicích, které používala jako deponii. 

Bohužel se ukázalo, stejně jako během stavby 

několikrát, že s ním projekt vůbec nepočítal, 

stejně jako s navazujícími trasami pro pěší. 

Schody nám teď vedou do palisády, k zastávce 

není bezbariérový přístup atd. Navíc se ukázalo, že chodník se zálivem pro 

zastávku není dostatečně široký, aby se tam vešla plnohodnotná zastávka 

s bočnicemi. Také mezi chodníkem a parkovištěm vznikl opět výškový nesoulad 

v podobě nevzhledného násypu. Opět se bohužel ukazuje, že si páni projektanti 

velice usnadnili práci a neřešili tyto návaznosti.  

Proto jsem se raději po dohodě se zastupiteli obrátil na projektanta, který nám 

už „kreslí“ parkoviště za samoobsluhou v Nové Vsi a který také kdysi řešil i tohle 

parkoviště. Myslím, že nemá cenu to tam teď jen nějak „splácat“, ale mělo by to 
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mít hlavu a patu. Byť to beru jako další vyvolanou investici, tak se ale jedná          

o velmi exponované místo s velkým pohybem pěších. Proto je nutné tam 

vybudovat novou zastávku, schodiště i pěší trasy. Rád bych také při té 

příležitosti přeložil cyklostezku, která podchodem nelogicky vede a vyřešil také 

problém s jeho občasným zaplavováním. Výhledově bychom také rádi na 

parkoviště umístili Alzabox a případně z dotace cykloboxy.  

Na konci listopadu loňského roku proběhlo v Nové Vsi slavnostní otevření            

I. etapy, teď jsou tedy na řadě Nové Ouholice s II. etapou. S ohledem                  

na prodloužení termínu dokončení byl provoz částečně obnoven už v srpnu        

za dále probíhajících prací. I tak ale považuji za nutné stavbu oficiálně zakončit     

i v Nových Ouholicích, po těch komplikacích si to místní rozhodně zaslouží. Je to 

ostatně i podmínkou dotace stavbu veřejně slavnostně ukončit.  

Dovoluji si Vás tedy touto cestou všechny pozvat na slavnostní setkání:  

 

Jak jsem slíbil v minulém čísle zpravodaje, od začátku září nastoupili zahradníci     

i do Nových Ouholic a osázeli záhonky a keře. V těchto dnech dokončují                

i zbývající záhonky směrem od křižovatky na Vepřek. Pak už bude zbývat jen pár 

kusů stromů (ty by měly dorazit v říjnu), „svahovky“ ke schodišti a svahy               

u opěrných zídek dešťové kanalizace.  

Výsledek vypadá zatím pěkně, ale bohužel, i tady nám radost nevydržela příliš 

dlouho. Ani Nové Ouholice nebyly ušetřeny náletu zlodějů a někdo opět vytrhal 
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keře ze záhonků. Dokonce byl ten dotyčný tak drzý, že ukradl i květiny                

ze záhonku, který si na svoje náklady udělali lidé k novému plotu.  

Pochopitelně to zkazilo radost jim i sousedům. Nám 

všem zrovna tak. Chtěl bych všechny poprosit, 

mějme oči na stopkách, ať nám nezůstanou pro pláč. 

Přijde mi divné, že by to nikdo neviděl, nebo si toho 

nevšiml. 

Je smutné, že stejně tak, jako existuje skupina těch, 

kteří veřejný prostor na své náklady zvelebují, 

protože chtějí, aby okolí jejich bydliště jednoduše 

hezky vypadalo, existuje i skupina druhá, která jejich 

snahu a práci ničí. Naštěstí je jich minimum, 

nenechme se tím tedy otrávit. Všem za jejich snahu 

dělat to tu hezčí moc děkuji. Máte můj obdiv. 

Během rekonstrukce silnice II/608, stavby chodníků, řešení objízdných tras         

se zjistilo, že některé dopravní značky chybí, některé sjezdy nejsou legalizovány, 

některé např. zpomalovací prvky nejsou povolené, řada z vás se na nás také za 

ten rok obrátila s postřehy a prosbami, co by zlepšilo bezpečnost v té či oné ulici 

atd. Ve zbylých částech obce zrovna tak. 

Vyplynulo z toho, že těch věcí je prostě moc a řešit je jednu po druhé nemá 

smysl. Naopak, bylo by lepší a pochopitelně i levnější to řešit koncepčně.  

Objednali jsme tedy po dohodě se zastupiteli u dopravního inženýra pasport 

stávajícího dopravního značení v jednotlivých částech obce. Všechny je objede 

autem s kamerou, zakreslí stávající značky, zpomalovací prvky atd. Poté označí 

ty, které jsou umístěny špatně, nevhodně, nebo nevyhovují předpisům                 

a navrhne nové.  

Jak už jsem psal, řada z Vás nám svoje postřehy a návrhy zlepšení už sdělila, rád 

bych ale poprosil i ostatní, aby se zapojili. Pokud máte nějaký tip, co by zvýšilo 

bezpečnost zrovna u vás v ulici, neváhejte se ozvat. Ideálně rovnou mně na 

lukas.jansa@nova-ves.cz , výzva proběhne také přes Munipolis. 

Pochopitelně nepůjde realizovat vše, ale určitě z těch podnětů vzejdou nápady, 

které půjdou zapracovat, projednat a realizovat. Hlavním cílem je zvýšení 

bezpečnosti, snížení rychlosti v obytných částech obce, zejména tam, kde není 

mailto:lukas.jansa@nova-ves.cz
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chodník a pohybují se tam lidé. Považuji za dobrý nápad, že se můžeme všichni 

zapojit a pomoci s místní znalostí udělat Novou Ves a všechny její části 

bezpečnější. 

Ve středu 13. 9. 2023 proběhlo na sále obecního úřadu vítání občánků. Byl to 

slavnostní chvíle pro nás, rodiče, babičky a dědečky, ale hlavně pro děti. Sám 

jsem z toho byl dost nervózní, protože to byla moje premiéra a nechtěl jsem 

tenhle nádherný okamžik nikomu pokazit. 

 

Moje obavy ale byly naprosto zbytečné, protože to byl za ten rok, co jsem 

starosta, bezkonkurenčně ten nejkrásnější zážitek. Atmosféra byla naprosto 

skvělá. Nádherně ji na fotkách zachytil pan Čech, kterému tímto děkuji. 

Také bych chtěl poděkovat všem 

zúčastněným za krásné odpoledne             

a za pěkné skupinové foto na památku. 

Paní místostarostce děkuji za pomoc           

a perfektní přípravu.  

Dětem bych chtěl popřát do života jen to 

nejlepší, a aby pro ně Nová Ves byla spolu 

s rodinou a kamarády bezpečným 

přístavem, kam se budou vždy rádi vracet a kde prožijí krásné dětství, stejně 

jako jsem tu prožil já. 

Lukáš Jansa, starosta   



 13 

Máme radost, jak se v obci podařilo rozjet aktivity pro děti. Začali fotbalisté        

se svojí sportovní přípravkou, kterou navštěvují kluci i holky od nejmenších       

po větší. Od září navázaly klubíky pro děti – 

kreativní, který má za sebou dvě odpoledne        

a také první tanečky. Na obou je mezi 10 – 15 

dětmi a to je paráda!  

Od října začne angličtina – předškolní přímo 

v mateřské školce, pro starší děti v sále ob. 

úřadu. Zapojit do klubíků se můžete kdykoliv, 

kapacity jsou volné… 
 

 
B. Tobiášková, kulturní výbor 
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Letní činnost jsme utlumili, přesto bylo na zářijové členské schůzce o čem 

jednat. Připomněli jsme si poslední poznávací zájezd do Loučně i dva letní výlety 

vlakem do Prahy. V rámci svých možností jsme se zapojili do příprav, rozhodčí 

služby a do pořízení fotodokumentace Miřejovického půlení.  

Následně, a to i aktivně v obdobném rozsahu, i při Quatro3atlonu. Vyměnili jsme                   

si informace a pozdravy o těch a od těch z našich řad, kteří se trvale či dočasně 

nemohou účastnit našich akcí. Připomněli uplynulé i očekávané narozeniny          

a jmeniny.  

Zaměřili jsme se též na plánované akce včetně besedy následující po členské 

schůzce. Potěšilo nás, že beseda byla účastníky dobře přijata i hodnocena. 

Ocenili jsme, že o tuto projevilo zájem i několik spoluobčanů a partneři               

ze Spolku seniorů z Nelahozevsi.  

  
Z plánovaných akcí zmíním zejména zářijové výlety za poznáním: vlakem            

do Roztok - „Vltava - proměny historické krajiny“ spolu s „Auguste Rodin            

na Slovácku 1902“ a autobusový zájezd do Dobříše zaměřený na osobnost            

K. Čapka.  

Říjnové akce: čl. schůzka / „Den seniorů“ a „Sokolský běh 28. října“. Nechyběl 

ani obvyklý bod programu „Něco pro zdraví“. 

Už sedmý ročník miřejovického quatrotriatlonu pořádaný Maraton klubem 

v součinnosti s Dynamen Nelahozeves proběhl letos hned druhého září. Mnohé 

tak brzký poprázdninový termín zaskočil, což mohl být i důvod poněkud menší 

účasti oproti minulým ročníkům. Vedle uvedeného letošní ročník postrádal           

i atraktivní dopolední individuální závod – proč je mi nejasné.  
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Na startu se tak krátce po poledni začali scházet zájemci o tuto kratochvíli 

složenou z disciplín charakteristických pro běžné aktivity kolem vodního toku      

a náš region. Sešlo se celkem 9 čtyřčlenných týmů převážně z okolních obcí. 

Nejvzdálenějšími byli Sympaťáci z Mělníka. Týmy byly poskládány převážně 

účelově: ty „nabušené“ se snahou o umístění na čelních místech, další pro 

potvrzení tradičního sousedského přátelství, našly se i čistě rodinné týmy a také 

takové, „které si to chtěly zkusit“, což byl i ten náš, který se do té doby neznal        

a konečné podoby nabyl až zhruba půl hodiny před startem.  

 

Počasí přálo a jako obvykle se opravdu závodilo. Závod probíhá za plného 

provozu a jednotliví členové štafet (obvykle cyklisti) tak občas bývají limitováni 

provozem ve veltruském parku. Letos si k tomuto s částí vodáků zašpásovala 

výletní loď. Zkušenější zapojili i „hlavu“ a s využitím dílčích drobných časových 

rezerv dokázali stlačit čas až na výkon „na bedně“.  Příkladem mohou být 

Sympaťáci, kteří se tak vedle výborných individuálních výkonů konečně 

napotřetí na tu „bednu“ dostali.  Stejně jako loni zvítězilo sportovní mládí – 

JUNIOŘI z Nelahozevsi (s lepším časem jako loni) o 22 vteřin před MTB HANZ 

z Nelahozevsi a Kralup, třetí o 44 vteřin za nimi byli již zmiňovaní Sympaťáci.    

O co se soutěží? O tatranku. Dostane ji každý z aktivních účastníků, první tři 

týmy jsou navíc dekorovány medailemi. Stojí nám to zato? Určitě. Setkání 

s pozitivními přátelskými, obdobně postiženými lidmi na vltavském břehu při 

aktivní činnosti nemá chybu. Nastaví-li se toto ještě bezprostřední osobou 

sportovního ředitele Vládi Vymětalíka, se zázemím „Přerostlého Číňana“ Pepy 
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Buriana  - co si víc přát. Vše, co zde tvrdím lze vyčíst ze společné fotografie 

pořízené na závěr klání.   

 

Před závěrem několik čísel:  

- první tři štafety se vešly do rozmezí minuty a šesti vteřin, poslední štafeta – naše 

byla o 9 minut horší první,  

- nejmladší účastnici bylo 10 let, dva nejstarší měli přes sedmdesát, 

- jednomu z týmů se podařilo dosáhnout na stejný čas i pořadí jako loni.   

Na úplný závěr: Pohyb je zdravý a není ho nikdy dost. Proto se účastníci dohodli, 

že se zapojí do republikové akce Sokolského běhu 28. října - kross. Sraz 

v Nových Ouholicích u bývalého zdrav. střediska v 9:30 hod.    
 

Sokolský běh – čtvrtek 28. října 
Sokolský běh bude přespolní běh bez rozdílu věku a pohlaví pro 

příchozí bez ohledu na bydliště. Cílem je v optimálním případě 

rozšířit sportovní aktivity v obci, podpořit tuto masovou celostátní/celosvětovou 

akci a snad vytvořit novou tradici.   

Běh je na vlastní nebezpečí, bez startovného a odměnou bude diplom  každému 

z účastníků. Délka trati bude shodná pro všechny - cca 6 km mimo komunikace     

s veřejnou dopravou.  Dosažené časy budou použity (v případě, že se běh ujme) 

jako výchozí pro jednotlivé další ročníky, a to v jednotlivých následně určených 

věkových kategoriích a podle pohlaví.    

Předseda Spolku seniorů Ing. Bruno Vognič  
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Nová fotbalová sezóna začala pro TJ Sokol Nová Ves poslední srpnovou sobotu, 

kdy na domácím hřišti naši hráči hostili soupeře z Jeviněvsi. Zápas se hrál v rámci 

akce Rozloučení s prázdninami pořádané Obcí Nová Ves za hojné účasti diváků. 

TJ Sokol Nová Ves – TJ Sokol Jeviněves 1:1 (0:1) 

Do nové sezóny jsme nastupovali s odhodláním hrát pohledný fotbal. Bohužel 

nás to předsevzetí asi moc svazovalo a kombinačně se nám nedařilo. Hlavně 

střelecky se v útočné fázi trápíme. Nadřeme se na to, abychom se dostali 

k pokutovému území soupeřů, ale stejně selháváme v koncovkách. 

Soupeř z Jeviněvsi se po většinu zápasu jen bránil, nicméně se mu podařilo 

z ojedinělé střely skórovat. Nutno uznat, že to byla střela utěšená a povedená. 

Co na tom, že to byla spíše náhoda. 

Naše největší šance spálili Zdeněk Karhan a Aleš Barnat, kteří neproměnili své 

samostatné uniky, Aleš Barnat navíc hezkou střelou nastřelil břevno soupeřovy 

branky. 

Skórovat se podařilo až Milanu Vanclovi ze standardní situace na hranici 

pokutového území soupeře po nepřímém kopu. 

Ze zápasu jsme odházeli se zklamáním, protože se nám nepodařilo zvítězit. 

Branka: Milan Vancl 

TJ Sokol Uhy – TJ Sokol Nová Ves 3:1 (0:1) 

Ke druhému zápasu jsme si to namířili na hřiště nedalekého Sokola Uhy, 

soupeře, který nám moc nevyhovuje. 

Do vedení nás už v 9. minutě dostal Zdeněk Karhan. Kdo by čekal, že to bude 

z naší strany všechno (tak brzy). Vedení jsme sice udrželi po celý první poločas. 

Ve druhém poločasu však přišel bohužel nepochopitelný kolaps a během              

9 minut, mezi 65. a 74. minutou, jsme dostali 3 branky a bylo po zápase. 

Zkorigovat skóre se nepodařilo ani Pavlu Mrázovi, který se vrátil po dlouhé 

rekonvalescenci, a jehož návrat byl jedním z mála světlých okamžiků tohoto 

zápasu. 

Branka: Zdeněk Karhan 

TJ Sokol Nová Ves – SK Vojkovice B 4:1 (0:0) 

Ve třetím zápase jsme se střetli s novým týmem v naší soutěži – B-týmu 

Vojkovic. 
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První poločas jsme se vzájemně oťukávali a skóre zůstalo na obou stranách 

nulové – bez branek. My jsme si několik slibných šancí vypracovali, ale 

nepodařilo se je proměnit. 

Ve druhém poločasu to bylo o mnoho lepší. Spustili jsme kanonádu a po 

brankách vstřelených v krátkém sledu jsme během 25 minut 2. poločasu vedli 

4:0. Byla to paráda. 

Soupeř vstřelil čestnou branku v 87. minutě, ale žádné drama jsme nepřipustili    

a zaznamenali jsme první vítězství. 

Branky: 2x Pavel Mráz, Roman Morávek, Aleš Barnat 

TJ Sokol Dolany B – TJ Sokol Nová Ves 

Posíleni vítezstvím jsme jeli v neděli 17. 9. 2023 k zápasu do Dolan. V předchozí 

sezóně jsme tomuto soupeři nasázeli ve dvou zápasech 26 branek, tak jsme si 

nepřipouštěli moc komplikací. Ale… 

První poločas byl pěkný. Hrál se oboustranně poměrně pohledný fotbal a my 

jsme tahali za delší konec provazu. Sice jsme brzy po gólu z rohového kopu 

prohrávali, ale hned se nám po střele z pokutového kopu podařilo díky                

Y. Hychkovi, který byl sám faulován, vyrovnat. Po krásné střele z dálky z kopačky 

Zdeňka Karhana jsme od 30. minuty vedli 1:2, což byl výsledek, který vydržel do 

konce poločasu. 

Do druhého poločasu jsme nastoupili vlažně a 10 minut po začátku bylo skóre 

obráceno – prohrávali jsme 2:3. Pak sice ještě Roman Morávek kuriózním gólem, 

kdy míč poskočil 3x po břevně, vyrovnal, ale závěr patřil domácím. Po další velké 

chybě jsme prohrávali v 66. minutě 4:3 a v 87. minutě domácí výsledek pojistili 

pátým gólem. My jsme ještě měli šanci na korekci výsledku, ale Yevhenii Hychko 

svou druhou penaltu neproměnil. 

Branky: Yevhenii Hychko, Zdeněk Karhan, Roman Morávek 

V posledním zářijovém zápase hostíme 24. 9. na domácím hřišti soupeře 

z Turska. Vzhledem k tomu, že bude v tu dobu již po uzávěrce tohoto čísla 

zpravodaje, budeme vám referovat v dalším vydání. 

Také se nám rozeběhly tréninky novoveského fotbalového potěru. Za hojné 

účasti jsme sešli na hřišti po prázdninách s fotbalovou přípravkou a všechny to 

moc bavilo. Trochu jsme si zacvičili, proběhli jsme se, nacvičovali jsme přihrávky 

a na závěr jsme jako vždy svedli souboj červených proti modrým. Je to vždy 
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hodně vzrušující a zábavné. Rádi přivítáme další kamarády jakéhokoli věku           

a jakékoliv výkonnostní úrovně. 

 

Děkujeme všem fanouškům za přízeň a za podporu obci Nová Ves a všem 

partnerům a těšíme se na vaši návštěvu na hřišti. 

Za TJ Sokol Nová Ves Petr Barnat 

Děkujeme, že jste přišli a že jste si to užívali! Jedlo se, pilo se, klábosilo se, tančilo se, 

zpívalo se… Byla radost pro Vás letošní posvícení připravovat! 

A jaké to bylo a co všechno se tam dělo? Necháme promluvit fotografie                         

a v komentářích děti i dospělé. 

„Dobrý den, chtěla bych touto cestou poděkovat za skvěle zorganizované posvícení. 

Byl to velmi vydařený ročník. Za naši rodinu bych chtěla vyzdvihnout vystoupení 

mažoretek, Vikingů a to nejlepší nakonec – vystoupení Filipa s ohňovou a světelnou 

show. Mockrát děkujeme a těšíme se na další ročník.“ R. 

  
Potleskem jsme doprovodili k pódiu nástup mažoretek z DasTy Mělník 
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Slunečné počasí přilákalo plnou náves návštěvníků 

 

„Nejlepší byl skákací hrad.“ T. 

  
Děti z mateřské školky dojaly svým vystoupením nejen své rodiny 

 

„Letošní posvícení bylo jedním slovem ÚŽASNÝ. Pro každého něco – mažoretky, 

Vikingové, Kubánci, veteráni, Globus Band a oheň. A musíme říct, že díky Vikingům 

jsme si chvíli připadali jak v době, kdy nebyl žádný spěch a stres a to je dnes občas 

potřeba. Takže za to obci moc děkujeme! Těšíme se na příští rok.“ L.  
 

  
 

„Nejvíc se mi líbilo malování na obličej, vyrábění v dílničce a na mažoretky půjdu 

zase.“ L. 
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O pestré občerstvení se postaralo Infocentrum Nelahozeves, TJ Sokol Nová Ves, 

pekařky ze Spolku seniorů a Okrašlovacího spolku Nových Ouholic a okolí, stánek 

s cukrovou vatou a obecní popcornovač – děkujeme! 

   
Nechyběly řemeslné dílny, ve kterých bylo pořád plno 

   
Letos poprvé si naše chlapce a muže vzal do parády Barber Filip 
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Nevidomé hry na stanovišti Červeného kříže a oblíbené malování na obličej 

„Musím napsat pár slov o Novoveském posvícení. Pozvala jsem k nám kamarádku    

z Prahy a i jí se naše vesnické posvícení moc líbilo a těší se už na příští akci. 

Posvícení si užily pěkně i děti nejenom při vystoupeních, ale i v dílničkách a starší při 

ohnivé show. Výběr muziky nemá konkurenci a doufám,že k nám Pragasón zavítá 

znovu . Roztančil všechny věkové kategorie . Věřím, že taková organizace             

a plánování nebylo zrovna jednoduché a proto všem, kteří se na akci podíleli moc 

děkujeme za super zážitek.“ N. 

  
Vikingové ze skupiny JORMUN se postarali o pěkný rozruch, nechyběly drsné souboje 

až na krev 

  
Dát dětem zbraně do ruky byl dobrý nápad?  
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Skupině PRAGASÓN se podařilo rozvlnit mnohé z přítomných 

„Doufáme, že příští rok přijede Pragasón zase.“ M. 
 

   
Nechyběla přehlídka veteránů místních nadšenců, kralupského spolku Veteráni 

Kralupy ani historické stroje pana Skalického 

„Parádní káry.“ T. 

  
 

„Zas to skvěle vyšlo!“ L.  „Vikingové byli ÚPLNĚ SUPER!“ V.          „Nejlepší byla 

ohnivá šou.“ Š. 
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„Velká pochvala za letošní posvícení. Atmosféra byla velmi povedená, mohlo           

za to i nádherné počasí. Děti blbly s Vikingy, program se střídal s příjemnou hudbou, 

ohňová show, večer tancovačka. K tomu skvělý burčák nebo pivo a klobása.             

Už teď se těším na další rok.“ L. 

  
Barber Filip s večerní Ohňovou show / Od 19:30 až přes půlnoc hrál Globus Band  

 

Děkujeme všem, kteří vystupovali, pomáhali či jakkoliv se zapojili. Budeme se těšit na 

viděnou zase za rok!  B. Tobiášková, kulturní výbor  

/foto: P. Srnec, M. Jelínková, M. Čech, B. Tobiášková/  
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Srdečně Vás zvu na už 15. bazárek v Nové Vsi. Máme volná místa pro prodejce, 

přihlaste se a dejte věcem po dětech další šanci. 

Neprodané věci, které si nebudete chtít vzít zpátky, předáme jako vždy               

na charitu. Těším se na viděnou! 

 
B. Tobiášková 

 

 



49. výšlap
Husí cesta

Vhodné pro děti, seniory a celé rodiny. Přijdete to zkusit?
Všichni vítáni - turistice zdar!

NOVOVESKÝ TURISTICKÝ KLUB

vyslap.cz

START
CÍL

mapy.cz/s/larohemoje

Sraz v neděli 8. října 
v 10 h u křížku za Dřevčicemi 

směrem na Heřmánky.
Vyrazíme po Staré Husí cestě a kolem pomníku českého génia dojdeme 
až k samotné Huse. Pak ještě obhlídneme Tisícový kámen a cestou pod 

Bobříkem, Raráškem a Máselníkem zamíříme zpátky do Dřevčické rokle. 
Vycházka bude dlouhá kolem deseti kilometrů. 
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Ve čtvrtek 7. 9. jsme měli tu čest v sále OÚ přivítat slečnu Annu Jagošovou, která si 

pro nás připravila besedu  "Současná Amerika viděná mladýma očima". 

Slečna Jagošová je kurátorkou sbírek etnografického oddělení Národního muzea     

a také doktorandkou Ústavu etnologie Filozofické fakulty Univerzity Karlovy. 

Společně s etnologií vystudovala český jazyk a literaturu a hospodářské dějiny. 

Zabývá se tématem interpretace tradičního folkloru v současném světě, ať už je to 

slovácký verbuňk, lidová píseň a tanec obecně nebo současný dětský folklor. 

Věnuje se problematice našich krajanů v zahraničí se zaměřením na krajanské 

spolky a jejich místo v komunitě Čechů za hranicemi vlasti. Pomyslný trojlístek 

badatelského zájmu doplňuje Sokol - historie a současnost organizace a sokolské 

hmotné památky (především sokolský kroj). 

Po tatínkovi je původem z horňáckého Lipova, odsud nejspíše plyne láska k lidové 

kultuře a tradicím. Ve 13 letech se stala cimbalistkou Cimbálové muziky Kyčera      

(v Praze se zabývají prezentací valašského folkloru). Vydala též knihu "U muziky su 

já chlap", která se zaobírá Slováckým verbuňkem, jeho tradicí, historií, funkcí. 

Publikace je zajímavá již tím, že o typickém mužském tanci (verbuňku) píše žena. 

Představte si, že slečna Anička je ročník 1996. Jste překvapeni, co všechno již za 

svůj, řekněme krátký život, stihla? Já také. 

A nyní již k samotné přednášce. 

Nejen v Česku žijí Češi, to ví každý, ale napadlo vás někdy, že třeba v Americe          

si můžete vystačit se znalostí češtiny a nepotřebujete vůbec mluvit anglicky? Toto 

je možné v Chicagu (ve státě Illinois). Žije tam vůbec největší česká krajanská 

komunita na světě, působí zde několik folklorních souborů, funguje sokolská 

jednota Tábor. Funguje zde také česká škola, ve které se každou sobotu scházejí 

děti ze širokého okolí, aby se učily češtinu. Třešničkou na dortu je pravá česká 

svíčková z české restaurace a pivo Czechvar. Čechoslováci migrují do Chicaga od 

poloviny 19. století a dodnes přicházejí noví. 

Také v Argentině si můžete popovídat česky. Dokonce se zde můžete zapsat na 

lekci češtiny, či si užít vystoupení folklorních souborů, které zatančí třeba polku. 

Když víte, kde hledat, můžete se podívat na pražské Jezulátko, nebo potkat 

pamětníky, kteří ještě pořád nezapomněli rodnou řeč svých rodičů. Argentina byla 

jednou z hlavních bran, kterou (především na začátku minulého století) přicházeli 

do Latinské Ameriky emigranti z Evropy - i Čechoslováci. Města Buenos Aires            
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a Presidencia Roque Sáenz Peña jsou městy, o kterých jsme se dozvěděli zase něco 

více. 

Na besedě jsme měli možnost (díky fotoprojekci) vidět snímky starých dokladů, 

krojů krajanů, soch T. G. Masaryka, M. R. Štefánika a mnoho a mnoho dalšího, co 

byste v Americe možná ani nečekali. 

Přednáška byla pojata velmi profesionálně, slečna Anička má kultivovaný přednes, 

je velice milá, ochotně odpovídala i na dotazy, kterým dala prostor v závěru 

přednášky. Pokud někdy v budoucnu vyšetří čas ze svého opravdu zaplněného 

diáře a opět zavítá s nějakou přednáškou do naší obce, určitě zavítejte. Nebudete 

litovat a ještě si odnesete mnoho informací, o kterých jste neměli ani tušení. 

Zapsala M. Jelínková 
 

ZA MILOU DUŠI  

Chtěla bych vzpomenout na paní Marii Kolesnikovou, která ve věku 78 let                                     

zemřela v říjnu roku 2011. 

Odešla tehdy tichá milá duše, bohatá citem a láskou ke 

všemu, co tvořilo její svět.  

Jsem tady mezi vámi už jednadvacet let. Když jsem se 

začala rozhlížet kolem sebe, očarována starobylostí 

tohoto místa, seznámila jsem se s paní Marií, nadšenou pamětnicí, dlouholetou 

učitelkou, opatrovnicí kostela a ochránkyní toho, co je mi v životě hodně blízké - 

literatury. Stala se pro mě přítelkyní. Byla lidsky chápavá a soucitná, snažila        

se pomáhat všem kolem sebe.  

Byla učitelkou pro několik generací žáků, dlouholetou aktivní knihovnicí, dobrou 

duší vepřeckého kostela. Iniciovala nezapomenutelnou sbírku na záchranu 

starodávných varhan v našem kostelíku a do této sbírky vložila podstatnou část 

svých životních úspor.  

Přivedla k nám pana Molíka, zvoníka od Sv. Vojtěcha Většího na Novém Městě 

Pražském a v březnu 2008 se jeho rukou po desítkách let znovu do kraje 

rozezněly středověké zvony vepřecké zvonice.  

Její místo zůstalo citelně prázdné, odešla potichu, ale její zásluhou tady zůstalo 

víc lásky a víc dobroty, o hodně více světla a pravdy, zůstává navždy zapsána         

v našich srdcích.  

Vzpomeňte se mnou, prosím, její památky.                 

Jaroslava Klímová 
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 Po určitém letním poklesu se začátkem září objevila 

další vlna klíšťat. Po venčení jich psovi z kožichu 

vytahuji i desítku. (foto ilustrační) 

 Znáte je? Žijí mezi námi: 

  

1. Kudlanka nábožná – Nové Ouholice září 2023  

2. Užovka podplamatá - 55 cm – nalezena v září 2023 u Vepřku – ohrožený druh, 

chráněná. 

16.září ráno před osmou jsme se psem vyrazili na obvyklé ranní venčení.            

Po celou cestu směrem Na Hora mně pes dával najevo, že se něco nezvyklého 

děje. V okamžiku, kdy jsme se dostali na dohled rozcestníku bylo zřejmé co jej 

rušilo. Bílá dodávka a kolem ní shluk lidí, přičemž další skupinka přicházela 

pocestě od nádrží Mera.  

Po dalším přiblížení se mi naskytl nezvyklý pohled.          

U rozcestníku probíhal piknik. Kolem dvaceti mladých, 

převážně mužští. Stoly, lavice, v chodu elektrocentrály. 

Čepovalo se pivo a servíroval guláš – i mě zvali.    

Nedalo mně to a tak se ptám o co jde. „Pivní pochod“ 

z Velvar na Říp – toto byla zjevně první zastávka.    

Připomělo mě to trochu vylepšené Prčice – nápad s pojízdným občerstvením      

je inspirativní.      

B. Vognič, kronikář  
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Hledáme pronájem bytových prostor na provoz dětské skupiny                                       

s možností úprav pro potřeby dětí.  

Kontakt: tel. č. 737 362 685 p. Dobošová nebo e-mail: dobosova.68@seznam.cz. 

 

Sousedská výpomoc – sousedské hlídání dětí. Máte malé děti, potřebujete jít do 

práce a není kdo by vám děti pohlídal? Chcete víc než jen hlídání? 

Naučím Vaše děti základním dovednostem, základním návykům formou hry.  

Další informace Vám sdělím po telefonu – tel. č. 737 362 685 p. Dobošová. 
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27. září 2023 Zájezd Spolku seniorů - Památník Karla Čapka, Dobříš 

7. října Ouholická šlapka - od 12:30 ve Starých Ouholicích 

7. října Fotbal. zápas TJ Sokol N.V. x SK Úžice od 16:00 hod. hřiště Nová Ves 

12. října Schůze Spolku seniorů - "Den seniorů" - dle počasí: hřiště Miřejovice / sál OÚ 

12. a 13. října Novoveský bazárek - sál OÚ, čtvrtek 19 - 21 hod., pátek 15 - 17 hod. 

19. října Slavnostní setkání - parkoviště Nové Ouholice - od 15 hodin 

21. října  Muzeum Bylo nebylo… - otevřeno od 14 do 18 hodin, Satranůn mlýn Vepřek 

21. října  Fotbal. zápas TJ Sokol N.V. x TJ Dynamo Nelah. B od 15:30 hod. hřiště Nová Ves 

28. října Sokolský běh (6 km) - 9:30 hod. Nové Ouholice – bývalé zdrav. středisko  

1. listopadu Zasedání zastupitelstva obce - od 17:30 hodin v sále OÚ 

4. listopadu Fotbal. zápas TJ Sokol N.V. x TJ Sokol Dřínov od 14:00 hod. hřiště Nová Ves 

18. listopadu Muzeum Bylo nebylo… - otevřeno od 14 do 18 hodin, Satranůn mlýn Vepřek 

25. listopadu Poslední leč - myslivecká zábava - sál OÚ od 19 hodin 

 

 

Děti z mateřské školky 

připravily krásnou 

posvícenskou výzdobu 


